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Datum då anslaget sätts upp 2018-09-06 
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Underskrift Anneli Karlsson 
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Beslutande ledamöter Se nästa sida. 

  

Övriga närvarande Mikael Jareke, kommundirektör 

Anna Wikstrand, bitr kommundirektör 

Birgitta Jansson, ekonomichef 

Andreas Solin, personalchef 

Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg 

Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd 

Mattias Larsson, myndighetschef 

Anders Norrby, VD Arvika Teknik AB 

Mikael Engstig, VD Arvika Fastighets AB 

Thomas Malmstedt, VD Arvika Fjärrväme AB, Arvika Kraft AB 

Lennart Rönning, VD Arvika Kommunnät AB 

Lars-Erik Jansson, koncernstrateg 

Lasse Hägglund, kamera 

Morgan Danielsson, revisor 

Anneli Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Jan Wettmark och Kerstin Svensson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 5 september 2018 

Paragrafer 139–163 

  

  

Sekreterare Anneli Karlsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 

  

  

Justerare Jan Wettmark Kerstin Svensson 
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Beslutande ledamöter  

  

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Jan Westergren, 1:e vice ordförande (M) 

Gerd Karlsson, 2:e vice ordförande (S) 

Peter Söderström (S) 

Claes Pettersson (S) 

Jan Wettmark (M) 

Aina Wåhlund (S) 

Mona Smedman (C) 

Lena Kandergård (S) 

Sten Fransson (S) 

Carin Bengtsson (V) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Eva Svensson (S) 

Barbara Hinsch (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Gösta Frödin (L) 

Jenny Boquist (S) 

Peter Joensuu (M) 

Maria Rönnehäll (S) 

Christina Wallin Ohlsson (V) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Börje Wahlund (M) 

Camilla Gustafsson (C) 

Lisa Levin (S) 

Anders Söderström (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Karl-Erik Hylén (SD) 

Håkan Jivesand (S) 

Kerstin Svensson (S) 

Robert Aronius (C) 

Kersti Lundin (V) 

Kenneth Johannesson (S) 

Christopher Jakobsson (KD) 

Pål Jonson (M) 

Jonas Ås (S) 

Kerstin Nord (SD) 

Eva-Lisa Shala (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Henrik Axelsson (S) 

Martin Peeters (MP) 

Göran Andersson (S) 

Mattias Forsberg (V) 

 

Frida Hagström (SD), ersätter Ann Garin (SD) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Eva 

Svensson (S) 

Hans Forssell (S), ersätter Kenneth Wåhlund (S) 

Irene Söderström (S), ersätter Rikard Dahlin (S) 

Henrik Samuelsson (M), ersätter Sven-Inge 

Eriksson (M) 

Bengt Rönnehäll (S), ersätter Linda Hjalmarsson 

Fjeldstad (S) 

Ingen ersättare för Lisbeth Öjstrand (L) 

Ingen ersättare för Leif Hansson (-) 
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KF § 139 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställdes. 
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KF § 140 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt - Hur tänker kommunen använda 
det statliga bidraget avsett till stöd för asylsökande 
ungdomar över 18 år och deras möjlighet att bo kvar i 
kommunen, Mattias Forsberg m.fl (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Mattias Forsberg m.fl (V) inkommer med en interpellation, där man frågar 

hur kommunen tänker runt stödet till asylsökande ungdomar över 18 år, samt 

hur kommunen tänker använda det statliga bidraget avsett till stöd for 

asylsökande ungdomar över 18 år, och slutligen hur man ser på deras 

möjlighet att bo kvar i kommunen. 

  

Aina Wåhlund (S) ordförande i utskottet Lärande och stöd svarar att Arvika 

kommun under lång tid har tagit ett stort ansvar för de flyktingar som 

anvisats kommunen. Staten har huvudansvaret innan nyanlända fått 

uppehållstillstånd, och Arvika följer utveckling och tar ny ställning om 

statens direktiv, eller om förutsättningarna ändras. 

  

Gällande de stadsbidrag som Arvika har tagit emot, så har dessa uteslutande 

 använts i integrationsverksamheten. Arvika kommun har dock inte några 

planer på att öppna boende för asylsökande över 18 år. 

  

Möjligheten att gå kvar i skola finns och under överklagningstiden har 

ungdomarna fått behålla God man. Att ytterligare utöka det kommunala 

åtagandet har hittills inte setts som möjligt, då detta skulle kräva betydande 

omprioriteringar av resurser från andra kommunala verksamheter. 

Beslutsunderlag 

Mattias Forsbergs (V) m.fl. interpellation den 25 maj 2018 

Aina Wåhlunds (S) svar på Mattias Forsbergs (V) m.fl. interpellation den 25 

juni 2018 

  

Under överläggningen yttrade sig Mattias Forsberg (V), Aina Wåhlund (S), 

Peter Söderström (S), Alina Koltsova (MP) och Barbara Hinsch (MP).  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 6 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 141 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om skolskjuts i Glava, Robert Aronius (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Robert Aronius (C) ställer en fråga till Utskottet lärande och stöds 

ordförande Aina Wåhlund (S) om att han fått signaler från oroliga föräldrar 

på Glava skola angående barnens skolresa. Med årets skolstart så har 

skolresorna ändrats vilket gör att barnen får åka milsvis längre och under 

vintertid på farligare vägar än nödvändigt. 

Han frågar hur barns fritid värderas i Arvika kommun, hur lång tid kan man 

ta från barn som skulle kunna göra något annat än att sitta på en buss? Hur 

kan säkerheten för barn som åker onödigt långt till skolan försäkras? Hur 

mycket spar man in på de ändrade turerna och när kommer de att få tillbaka 

en buss så att de får kortare och säkrare väg till skolan?  

  

Aina Wåhlund (S) svarar att ändringen av bussturerna i Glava beror på att 

man bygger om Sulviks skola och att fler barn behöver åka buss. För att få 

ihop det här har Nobina och tjänstemän tittat på detta, det är ingen politisk 

fråga. I det skolskjutsreglemente, som vi tagit beslut om här i 

kommunfullmäktige, står det att ingen skolresa ska ta över en timme och det 

gör det inte i det här fallet. Men man kan tycka att det är olyckligt att barnen 

ska sitta på bussen så lång tid. Eftersom bussen går förbi skolan och sen gör 

en extra svång så är förslaget är att de barn som vill kan vara på fritids 

istället för att åka med en extra tur.  

Beslutsunderlag 

Robert Aronius (C) fråga den 27 augusti 2018  

Aina Wåhlunds (S) svar den 27 augusti 2018 
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KF § 142 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om regler för motorsporter i 
Rackstadområdet, Ingela Jonsson (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Ingela Jonsson (C) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

om vilka regler/uppgörelser som är tagna beträffande de olika 

motorsporterna i Rackstadområdet. Vilka öppettider för tävling och träning 

finns? Har detta ändrats under senaste året? 

  

Peter Söderström (S) svarar att verksamheten bygger på beslut som fattats 

1997 för motorsporten och 2013 för bilsporten. Just nu hanteras ett 

klagomålsärende angående motorsporten på Westombanan och man 

förväntas kunna avrapportera detta till Myndighetsnämnden innan 

årsskiftet. Det finns inte någon ny verksamhet, om det skett 

förändringar handlar det om att de bytt träningstider. 

Beslutsunderlag 

Ingela Jonssons (C) fråga den 27 augusti 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 27 augusti 2018 
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KF § 143 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om en interpellation om 
överförmyndarnämnden, Henrik Samuelsson (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) ställer en fråga till kommunfullmäktiges ordförande 

Lars-Ove Jansson (S) om varför ett svar på en interpellation som ställdes 

på junisammanträdet inte finns med på dagens dagordning. Detta bryter mot 

såväl antagen som kommande regel om interpellationer som säger att 

interpellationer ska lämnas minst 3 respektive 10 dagar före sammanträde för 

att kunna besvaras på sammanträdet. Han tycker att två månader borde varit 

tillräcklig tid för att kunna få svar idag. Vad är orsaken till att vi inte får 

något svar idag på den interpellation som inlämnades för 2 månader sedan? 

  

Lars-Ove Jansson (S) svarar att interpellationen lämnades in på 

Kommunfullmäktigesammanträdet i juni. Protokollet justerades sista veckan 

i juni. Sen var det sommar och semestertider och eftersom det 

är tjänstemännen som arbetar fram svaren fanns det ännu inget klart den 15 

augusti, när det var beredning inför detta sammanträde. Men det kommer till 

nästa sammanträde, i september. 

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelssons (M) fråga den 27 augusti 2018 

Lars-Ove Janssons (S) svar den 27 augusti 2018 
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KF § 144 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om en interpellation om 
överförmyndarnämnden, Henrik Samuelsson (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) ställer en fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Peter Söderström (S) om varför kommunstyrelsens ordförande inte fullföljt 

sitt bifall till hans tilläggsyrkande vid Kommunfullmäktiges behandling av 

moderaternas motion om verksamheten vid Överförmyndarnämnden. Det är 

nu två månader sedan och interpellationen finns inte med i dagordningen för 

dagens möte. Enligt det regelverk kommunen har för behandlingen av 

interpellationer ska de vara inlämnade senast 3 dagar före sammanträdet för 

att kunna besvaras på mötet. Varför finns inte interpellationssvaret med 

idag? 

  

Peter Söderström (S) svarar att han inte har något annat svar att ge än det 

Lars-Ove Jansson (S) svarade på Henrik Samuelssons fråga innan (§ 143). 

Den aktuella interpellationen lämnades in på Kommunfullmäktige i juni och 

på grund av semester fanns det ännu inget svar när det var dags för 

beredning. Men det kommer ett svar till nästa sammanträde, i september. 

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelssons (M) fråga den 27 augusti 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 27 augusti 2018 
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KF § 145 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om oppositionens möjligheter att opponera 
och ifrågasätta, Gösta Frödin (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) ställer en fråga till kommunfullmäktiges ordförande Lars-

Ove Jansson (S) om han anser att oppositionens möjligheter att opponera och 

ifrågasätta fullföljs på ett tillfredsställande sätt när en interpellation inte 

kommer upp inom rimlig tid. 

  

Lars-Ove Jansson (S) svarar att man alltid vill att interpellationer och 

motioner ska komma tillbaka till kommunfullmäktige så snabbt det går. Det 

händer att det tar två månader för en interpellation ibland. Men det handlar 

inte om att vi försöker stoppa undan någon interpellation. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) fråga den 27 augusti 2018 

Lars-Ove Janssons (S) svar den 27 augusti 2018 
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KF § 146 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om bergvärme på Järvenskolan, Karl-Erik 
Hylén (SD) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Karl-Erik Hylén (SD) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström 

(S) om varför man inte använder bergvärme för uppvärmning på 

Järvenskolan och Larstomta och Gunnebo när det är borrat för detta. Det 

verkar vara ett slöseri med kommunens resurser.   

  

Peter Söderström (S) svarar att det numera är Gunnarskogs närvärme som 

förser dessa lokaler med fjärrvärme. Borrhålen för bergvärmen finns kvar 

men eftersom driftsanläggningen för detta var uttjänt var fjärrvärmen det 

bästa alternativet att gå vidare med. 

Beslutsunderlag 

Karl-Erik Hyléns (SD) fråga den 27 augusti 2018 

Peter Söderströms (S) fråga den 27 augusti 2018 
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KF § 147 Dnr KS 2018/282-106 

Godkännande samverkansavtal mellan kommunerna i 
Värmland och regionen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Samverkansavtal - Värmland. 

Sammanfattning 

En väl fungerande samverkan mellan kommunerna och den blivande 

regionen är en förutsättning för ett framgångsrikt strategiskt regionalt 

utvecklingsarbete. Ett samverkansavtal mellan parterna skapar en grund för 

denna samverkan. Syftet med avtalet är att beskriva ansvarsfördelningen 

mellan parterna samt formerna för samverkan. 

Beslutsunderlag 

Samverkansavtal den 24 april 2018 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse den 25 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 2 juli 2018, § 125 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 133 

Bedömning 

Landstingsfullmäktige beslutade den 29 augusti 2017 att ansöka hos 

regeringen om att få överta det regionala utvecklingsansvaret, enligt Lag om 

regionaltutvecklingsansvar i vissa län (SFS 2010:630), från den 1 januari 

2019. En väl fungerande samverkan mellan kommunerna och regionen är en 

förutsättning för ett framgångsrikt strategiskt utvecklingsarbete. Parterna 

utför uppgifter som är ömsesidigt beroende av varandra. När samtliga parter 

förstår varandra, underlättar för varandra och har en gemensam målbild, kan 

uppgifterna utföras effektivt och säkert. En aktiv samverkan ska prägla de 

offentliga verksamheterna i Värmland, där en öppen dialog mellan parterna 

möjliggör en tillitsfull, stabil gemensam utveckling och ett effektivt 

förbättringsarbete. Utgångspunkten för det regionala utvecklingsarbetet är 

den regionala utvecklingsstrategin - Värmlandsstrategin. Parterna är överens 

om att tillsammans samverka kring och bidra till att förverkliga målen i 

Värmlandsstrategin. Avtalet beskriver syfte, principer och ansvarsfördelning 

mellan parterna. Det reglerar också formerna för samverkan inom ramen för 

den samverkansstruktur som beskrivs närmare under kapitel 6. 
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KF § 147 forts.  

 

 

Förslaget till samverkansavtal har arbetats fram i samverkan med 

kommunerna och stämts av vid träffar där KSO, oppositionsföreträdare och 

kommunchefer deltagit. Ett remissförfarande har skett under våren och med 

utgångspunkt från inkomna remissvar har samverkansavtalet reviderats på 

vissa punkter. 

Beslutet skickas till 

Landstinget i Värmland, 651 82 Karlstad eller mail; diariet@liv.se. 

Kommundirektör 

Biträdande kommundirektör 

 

mailto:diariet@liv.se
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KF § 148 Dnr KS 2018/603-430 

Avgift till Värmlands läns Kalkningsförbund för år 2019 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att följa kalkningsförbundets förslag till 

Kommunfullmäktige i Arvika kommun, och anta den redovisade avgiften för 

kalkning avseende år 2019. 

Jäv 

Anders Söderström (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning eller 

beslut i ärendet. 

Sammanfattning 

Värmlands läns Kalkningsförbund har i skrivelse daterad den 30 april 2018 

meddelat Arvika kommun den beräknade kostnaden för kalkning år 2019. 

Kostnaden baseras på gällande kalkningsplan för länet, som för år 2019 

anger att 2 348 ton kalk ska spridas inom kommunens gränser. 

 

Beräknad total kostnad är 2 690 457 kronor varav Arvika kommuns andel är 

393 180 kronor. Mellanskillnaden täcks av statsbidrag. 

 

Kostnaden för kalkningen har sedan årsskiftet 2016 för Arvika kommun ökat 

med drygt 100 000 kronor (35 procent). 

 

Enligt Myndighetsnämndens i Arvika kommun reglemente är nämnden 

handläggande organ för frågor angående kalkning av sjöar och vattendrag. 

Beslutsunderlag 

Skrivelse från Värmlands läns kalkningsförbud den 30 april 2018 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 28 maj 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 juni 2018, § 104 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 134 

Bedömning 

Kalkning av sjöar och vattendrag är en viktig åtgärd för biologisk mångfald 

varför det är helt nödvändigt att fortsätta kalkningen under överskådlig tid. 
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KF § 148 forts. 

 

 

Miljöstaben konstaterar att den aviserade kostnaden för kalkningen inte kan 

reduceras. Kostnaden beror på den senaste upphandlingen samt på att det i 

Arvika kommun förekommer en förhållandevis stor andel kalkning från 

helikopter. Eftersom ingen kompensation sker i miljöstabens budget riskerar 

ett underskott att uppstå. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Bitr. kommundirektör 

Chef myndighetsstaben 

Miljöchef 
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KF § 149 Dnr KS 2018/789-770 

Värmlands läns Vårdförbund - Årsredovisning 2017 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att förbundsdirektionen beviljas ansvarsfrihet, 

resultat- och balansräkningen fastställs och årsredovisningen godkänns. 

Jäv 

Aina Wåhlund (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning eller beslut i 

ärendet. 

Sammanfattning 

Värmlands läns Vårdförbund har avgivit en årsredovisning för 

räkenskapsåret 2017. Årsredovisning överlämnas till fullmäktige i 

Vårdförbundets medlemskommuner för beslut om ansvarsfrihet och 

fastställelse. 

Beslutsunderlag 

Värmlands läns Vårdförbund årsredovisning den 5 juni 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 5 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 25 juni 2018, § 118 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 135 

Beslutet skickas till 

Värmlands läns vårdförbund 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 17 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 150 Dnr KS 2018/222-009 

Motion om att lyfta frågan om skolorganisationen i 
Sulviksområdet till förnyad prövning 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 

Gösta Frödin (L) och Börje Wahlund (M) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för motionen. 

  

Aina Wåhlund (S) deltar ej i beslutet. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) och Lisbeth Öjstrand (L) inkommer med en motion där de 

yrkar att beslutet om att renovera skolan i Sulvik tas upp till förnyad 

prövning, så att ett eventuellt alternativt beslut kan fattas innan renoveringen 

av skolan påbörjas. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) och Lisbeth Öjstrands (L) motion den 11 februari 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 februari 2018, § 46 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 28 maj 2018 

Lärande och stöds utredning av skolorganisationen i området Jössefors-

Sulvik den 11 augusti 2017 

Sammanfattning av utredning den 21 augusti 2017 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 13 juni 2018, § 70 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 136 

  

Under överläggningen yttrar sig Gösta Frödin (L), Börje Wahlund (M), Peter 

Söderström (S), Barbara Hinsch (MP), Nils-Gunnar Andersson (S), Henrik 

Samuelsson (M), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Camilla Gustafsson (C), 

Sten Fransson (S) och Robert Aronius (C). 

Bedömning 

Kommunstyrelsen har beslutat med inriktningen att behålla båda skolorna i 

Sulvik-Jösseforsområdet. Beslutet togs i enlighet med ett av de tre alternativ 

som förvaltningen tagit fram. I beslutet gavs följande uppdrag: 

 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 18 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 150 forts. 

 

 

1) att uppdra åt Arvika Fastighets AB att projektera renovering/nybyggnation 

av Sulviks skola från höstterminen 2018, 

2) att två moduler placeras vid Jössefors skola och att verksamheten i Sulviks 

skola flyttas dit från höstterminen 2018 och under den tid som 

renovering/byggnation pågår, 

3) att Lärande och stöd beviljas tilläggsanslag 623 tkr för merkostnaden som 

uppstår under byggperioden, (130 tkr för år 2018, 312 tkr för år 2019, 182 

tkr för år 2020) 

4) att samverkan sker med fackliga parter gällande förändringar som uppstår 

för berörd personal. Utgångspunkt är att personalen på Sulviks skola flyttar 

med eleverna till Jössefors under den tillfälliga omplaceringen. 

 

Det pågår en dialog mellan AFAB och Lärande och stöd om renoveringen 

och nybyggnationen av Sulviks skola. Att ta fram ett ytterligare alternativ ses 

inte som möjligt. 

Yrkande 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till motionen med bifall av Börje Wahlund (M). 

 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med bifall av 

Barbara Hinsch (MP), Nils-Gunnar Andersson (S), Camilla Gustafsson (C) 

och Robert Aronius (C).  

Propositionsordning 

Ordföranden ställer Gösta Frödins (L) yrkande om bifall till motionen mot 

Peter Söderströms (S) förslag om bifall till Kommunstyrelsens förslag och 

finner att Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag.  

Beslutet skickas till 

Verksamhetschef 

Grundskolechef 

AFAB 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 19 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 151 Dnr KS 2018/671-009 

Motion om planförslag för högstadieskola på området 
Vik, Arvika 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 

Mona Smedman (C), Robert Aronius (C), Ingela Jonsson (C), Camilla 

Gustafsson (C) och Per-Olof Åhlander (C) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för motionen. 

Sammanfattning 

Centerpartiet inkommer med en motion, där de föreslår att ett nytt alternativt 

planförslag tas fram för en ny högstadieskola på området Vik i Arvika. 

Beslutsunderlag 

Centerpartiets motion den 8 maj 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 maj 2018, § 108 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 1 juni 2018 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 13 juni 2018, § 69 

Komplettering, bilaga - 7-9 skola Arvika den 17 december 2015 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 137 

  

Under överläggningen yttrar sig Mona Smedman (C), Alina Koltsova (MP), 

Nils-Gunnar Andersson (S), Peter Söderström (S), Ingela Jonsson (C), 

Mattias Forsberg (V), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Lina Levin (S), Carin 

Bengtsson (V), Jan Wettmark (M) och Robert Aronius (C). 

Bedömning 

Området Vik har funnits med i utredningen som lett fram till val av plats. 

Området Vik valdes då bort som alternativ. 

 

Utredningens motiv för och emot Viksområdet var bl.a: nära idrotts- och 

rekreationsområde, goda expansionsmöjligheter, möjlighet att komplettera 

idrottsområdet med ny sporthall, tillgängligheten, kommunen är markägare, 

perifert läge, anonymt läge i staden, utblickar från tomten (rondell och 

Volvos industriområde), få elever i närområdet, kräver mycket skolskjuts, 

långt till tågstationen, buller från vägar och järnväg, ingen befintlig sporthall 

i området och lukt från reningsverket. 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 151 forts. 

 

 

Arbetet med planering av ny högstadieskola med inriktningen att den skall 

placeras i området kring kvarteret Hjorten pågår. Planprocess och arbete med 

skolans inre kvalitéter sker tillsamman med verksamheten; elever, ungdomar 

och personal. 

 

Att ta fram ett ytterligare alternativt planförslag ses inte som genomförbart. 

Yrkande 

Mona Smedman (C) yrkar bifall till motionen med bifall av Ingela Jonsson 

(C) och Robert Aronius (C). 

 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med bifall av 

Peter Söderström (S), Mattias Forsberg (V), Lisa Levin (S), Carin Bengtsson 

(V) och Nils-Gunnar Andersson (S).  

Propositionsordning 

Ordförande Lars-Ove Jansson (S) ställer Mona Smedmans (C) förslag om 

bifall till motionen mot Alina Koltsovas (MP) förslag om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag och finner att Kommunfullmäktige bifaller 

Kommunstyrelsens förslag.  

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Verksamhetschefen Lärande och stöd 

Grundskolechefen 

AFAB 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 21 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 152 Dnr KS 2016/1318-009 

Motion om att avinvestera i fossila bränslen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommuns placering av 

pensionsmedel ska göras på ett sätt som bidrar till en god utveckling av 

folkhälsa och miljö samt till en god tillämpning av internationella och 

nationella normer för mänskliga rättigheter och arbetsrätt. Förslaget till ny 

policy kommer att innehålla tydliga krav och direktiv på vilka placeringar 

som får genomföras.  

 

Kommunfullmäktige konstaterar att vid gjorda stickprov hade kommunen 

inga placeringar i bolag som är involverade i kol, olja och gas. 

Motionen anses vara besvarad. 

Sammanfattning 

I en motion från Barbara Hinch (MP) föreslås att ”Arvika kommun 

omedelbart upphör att investera medel, direkt eller indirekt, i 

fossilbränslebolag” samt att ” Arvika kommun inom 3 år har avinvesterat i 

fossilbränslebranschen, och därmed vara helt fria från direkt och indirekt 

ägande i fossila bränslen”. Slutligen föreslås att ”Arvika kommun 

regelbundet och på ett transparent sätt redovisar hur arbetet fortgår för att nå 

fossilbränslefria investeringar”. 

Beslutsunderlag 

Barbara Hinschs motion den 30 november 2016 

Kommunfullmäktiges protokoll den 19 december 2016, § 295 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 maj 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 14 maj 2018, § 73 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 138 

  

Under överläggningen yttrar sig Barbara Hinsch (MP) och Alina Koltsova 

(MP). 

Bedömning 

Kommunfullmäktige har beslutat om ”Riktlinjer för medelsplacering och 

finansiering”. (KF 2009 § 289). För närvarande placeras inga likvida medel 

kopplat till ovanstående riktlinjer. Ekonomistaben har fått ett uppdrag att se 

över riktlinjerna och ta fram ett förslag till ny policy. Förslaget till ny policy 

kommer att innehålla tydliga krav och direktiv på vilka placeringar som får 

genomföras. 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 22 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 152 forts. 

 

 

Det finns även en policy för ”Arvika kommuns pensionsmedel” (KF 2014 § 

226). Fondens medel förvaltas för närvarande av två externa förvaltare. Av 

policyn framgår bland annat att ”Kommunens placering av pensionsmedel 

ska göras på ett sätt som bidrar till en god utveckling av folkhälsa och miljö 

samt till en god tillämpning av internationella och nationella normer för 

mänskliga rättigheter och arbetsrätt. Direktplaceringar ska inte ske i företag 

som inte kan redovisa bra miljöprestanda med utgångspunkt från Rio-

deklarationen om hållbar utveckling”. Vid gjorda stickprov konstaterades att 

våra placeringar inte var gjorda i bolag som är involverade i kol, olja och 

gas. Ekonomistaben har fått ett uppdrag att se över placeringspolicyn kopplat 

till den interna pensionsfonden. Förslaget till ny policy kommer att innehålla 

tydliga krav och direktiv på vilka placeringar som får genomföras. 

Yrkande 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Ekonomistaben 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 23 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 153 Dnr KS 2017/522-009 

Motion om införande och annektering av Huskurage i 
Arvika kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen återremitteras för vidare utredning. 

Sammanfattning 

Håkan Jivesand (S) föreslår i en motion om införande och annektering av 

Huskurage i Arvika kommun. Huskurage är en process och ett led i att stävja 

och uppmärksamma våld i nära relation. Det handlar om att bry sig och om 

att se, avbryta och anmäla. Se människorna, avbryta pågående misshandel 

genom att endera själv agera eller tillkalla polis, anmäla misshandel till 

polisen och göra orosanmälan till socialtjänsten om barn, äldre eller 

missbrukare far illa. 

 

Huskurage är ett inarbetat koncept hos många bostadsrättsföretag – såväl 

privata som kommunala och de som står bakom Huskurage är Länsstyrelsen 

i Värmland, Brottsförebyggande Centrum i Värmland, Polisen samt 

Hyresgästföreningen. 

 

Håkan Jivesand (S) föreslår i sin motion att: 

- kommunen antar policyn Huskurage och agerar aktivt för att sprida den 

bland fastighetsägare, hyresgäster, bostadsrättsinnehavare och villaägare 

- kommunen uppdrar till Arvika Fastighets AB, som ett kommunalt 

aktiebolag och allmännytta, att inleda arbetet med att införa Huskurage inom 

sitt bestånd som en föregångare i kommunen 

Beslutsunderlag 

Håkan Jivesands (S) motion den 5 april 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 april 2017, § 96 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 23 april 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 14 maj 2018, § 73 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 139 

  

Under överläggningen yttrar sig Håkan Jivesand (S), Henrik Samuelsson (M) 

och Peter Söderström (S). 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 24 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 153 forts.  

 

Bedömning 

Ett arbete med att implementera Huskurage i Arvika Fastighets AB:s 

bostadsbestånd har inletts. Anslag med information om hur man agerar vid 

oro för våld kommer sättas upp i trapphusen. 

Yrkande 

Peter Söderström yrkar återremiss för vidare utredning med bifall av Henrik 

Samuelsson (M) och Håkan Jivesand (S). 

Beslutet skickas till 

Håkan Jivesand 

Bitr. kommundirektör 

Utredningssekreterare 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 25 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 154 Dnr KS 2017/1218-009 

Motion om miljötratten för källsortering av matfett och 
olja 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionens att-satser 2 och 4 är bifallna. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att motionens att-satser 1 och 3 avslås. 

Sammanfattning 

Alina Koltsova (MP) föreslår i en motion att Arvika kommun börjar använda 

miljötrattar för att rädda Arvikas avlopp från matfett. Hon föreslår även att 

miljöskåp för insamling av matfett ställs upp, samt att miljötrattar ges ut 

gratis till kommunens invånare, eventuellt säljs av kommunen för en mindre 

summa. 

 

Arvika Teknik har sedan en tid tillbaka övervägt att tillhandahålla 

miljötrattar för att skona avloppsledningsnätet och för att så småningom 

kunna återvinna matfett på ett rationellt sätt. Alina Koltsovas motion var 

tungan på vågen och Arvika Teknik har nu infört möjligheten att få en 

miljötratt för uppsamling och inlämning av matfett. 

Beslutsunderlag 

Motion Alina Koltsova den 16 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 212 

Tjänsteskrivelse Arvika Teknik AB den 5 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 25 juni 2018, § 114 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 140 

  

Under överläggningen yttrar sig Alina Koltsova (MP) och Lisa Levin (S). 

Yrkande 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med bifall 

av Lisa Levin (S). 

Beslutet skickas till 

VD, Arvika Teknik 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 26 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 155 Dnr KS 2017/976-009 

Motion om utökat skydd av vattentäkten Racken 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

Sammanfattning 

Jan Wettmark (M) föreslår i en motion att politiken ska besluta om att 

regelverket kring säkerhetsföreskrifterna för sjön Racken ses över, och att ett 

förbud mot bensindrivna motorbåtar eventuellt införs. Han föreslår också att 

flygtrafikens starter från Westlanda granskas, och att man låter dessa 

säkerhetsföreskrifter ingå i ett regelverk som kan komma att gälla för 

flygningar över sjön. 

 

För att säkerställa Rackens ytvattentäkt är Arvika Teknik i färd med att 

färdigställa en revidering av befintligt vattenskyddsområde med tillhörande 

skyddsföreskifter. Arbetet görs med vägledning av Naturvårdsverket med 

stöd av allmänna hänsynsregler (2 kap. MB) och skydd av områden (7 kap. 

MB) samt EU:s ramdirektiv för vatten. 

 

Arbetet omfattar utredning av Rackens tillrinningsområde där risker 

identifierats och analyserats för att mynna ut i ett förebyggande skydd i form 

av föreslagna skyddsföreskrifter. Dessa behandlar både båt- och flygtrafik. 

 

Återstående arbete omfattar samråd med berörda inom föreslaget område, 

därefter kommer förslaget att skickas till Länsstyrelsen för fastställelse. 

Beslutsunderlag 

Motion Jan Wettmark den 17 augusti 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 augusti 2017, § 161 

Tjänsteskrivelse Arvika Teknik AB den 5 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 25 juni 2018, § 115 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 141 

  

Under överläggningen yttrar sig Jan Wettmark (M). 

Beslutet skickas till 

VD, Arvika Teknik AB 

Elnätschef 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 27 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 156 Dnr KS 2018/218-008 

Medborgarförslag om boulebana  

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att det inte finns utrymme inom ramen för 

driftsbudgeten att anlägga och sköta driften av 10 boulebanor och frågan 

måste därför hanteras i arbetet med framtida års strategisk plan och 

investeringsplan.  

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag från PRO Arvika föreslås att kommunen anlägger 10 

st fasta boulebanor utomhus på Vik. Föreningen har 40-50 medlemmar som 

spelar en gång i veckan året om. Vintertid spelar idag PRO i Arvika fotbolls 

inomhushall och sommartid spelar de på bandyplanen. En anläggning med 

10 boulebanor skulle underlätta för seriespel och turneringar sommartid 

enligt föreningen. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag från PRO Arvika den 2 februari 2018 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 februari 2018, § 47 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 16 maj 2018 

Kommunledningsutskottet den 11 juni 2018, § 102 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 142 

  

Under överläggningen yttrar sig Peter Söderström (S). 

Bedömning 

Betydelsen av meningsfulla fritidsaktiviteter oavsett ålder har betydelse 

utifrån sociala- och hälsomässiga aspekter och är viktigt att lyfta. I 

medborgaförslaget från PRO Arvika framhålls vikten av boulespel för PRO 

Arvika och andra bouleföreningar i kommunen. En annan mindre förening 

med pensionärer som brukar spela boule i närheten av Styckåsen sommartid 

har tidigare uttryckt att man inte är intresserade av att spela på Vik då det 

ligger för långt bort för flera av medlemmarna. Många av medlemmarna är 

inte helt krya och har inte tillgång till bil. Föreningars behov och 

förutsättningar skiljer sig åt.  

 

Det är flera kommuner i Värmland som har anlagt fasta boulebanor för att 

framför allt pensionärer och pensionärsföreningar ska kunna spela boule.  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 28 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 156 forts. 

 

 

Konstgräsplanerna Lingonvallen och Blåbärsvallen på Vik är avsedda för 

fotboll. Kommunens leverantör av konstgräset avråder till att använda det till 

boulespel vilket kommunen därför valt att följa. Ytan på Vik, som av PRO 

framhålls som lämplig att anlägga en bouleplan på, används idag vintertid 

som snöupplag vid snöröjning av konstgräsplanerna.  

 

Enligt en kostnadsberäkning som togs fram våren 2015 av Arvika Fastighets 

AB, med anledning av PRO Arvikas önskemål om 10 stycken fasta 

boulebanor på Vik, skulle det då kosta ca 1 050 000 kr. Vid eventuell 

utökning av verksamhet på Vik måste frågan om drift och skötsel och 

kostnader för detta beaktas. Kommunledningsstaben ser inte att det finns 

utrymme inom ramen för driftsbudgeten att anlägga och sköta driften av 10 

boulebanor varför frågan måste hanteras i eventuellt arbete med framtida års 

strategisk plan och investeringsplan. 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 

Lars-Åke Wickman PRO Arvika 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 29 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 157 Dnr KS 2017/1110-008 

Medborgarförslag om att ha en björn gjord av Urpo 
Granath i stadsparken 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstatera att i nuvarande budget finns inte utrymme 

för ytterligare konst i Stadsparken. 

Sammanfattning 

I medborgarförslaget föreslås att skulptur föreställande en björn eller en 

bäver av konstnären Urpo Granath införskaffas av kommunen och placeras i 

stadsparken. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag den 20 september 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2017, § 195 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 25 juni 2018, § 116 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 143 

Bedömning 

Arvika kommun ser värde i konstnärliga uttryck i det offentliga rummet. Val 

av placering för konst utomhus är viktig och en process där vi vill beakta 

hela Arvika kommun. 

 

I nuläget finns ingen finansiering eller plan för ytterligare konstverk i 

Stadsparken. 

Beslutet skickas till 

David Brever 

Tommy Brever 

Bitr. kommundirektör 

Kultur- och fritidschef 

Kulturutvecklare 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 158 Dnr KS 2018/198-008 

Medborgarförslag om busslinje till Graninge 
verksamhetsområde 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige ställer sig positiv till förslaget och konstaterar att 

Värmlandstrafik AB ser över möjligheten att angöra Graninge 

verksamhetsområde. 

Sammanfattning 

Av förslaget framgår ett önskemål om att det anordnas en busslinje som 

angör Graninge verksamhetsområde och att busslinje 52, centrum - 

Prästängen skulle kunna användas för detta ändamål. 

 

Kommunledningsstaben ser positivt på förslaget och kontakter har tagits med 

Värmlandstrafik AB som ser på möjligheten. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag den 2 februari 2018  

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 februari 2018, § 48  

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 juni 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 25 juni 2018, § 117 

Kommunstyrelsens protokoll den 13 augusti 2018, § 144 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren 

Bitr. kommundirektör 

Värmlandstrafik AB, Markus Bergman 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 159 Dnr KS 2018/901-008 

Medborgarförslag om att ta ner häcken vid 
Fallängsvägen/Jenny Nilssons gata 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beslut. 

Sammanfattning 

Carita Flod inkommer med ett medborgarförslag om att öka trafiksäkerheten 

i gatukorsningen Fallängsvägen och Jenny Nilssons gata, genom att byta ut 

häcken mot exempelvis ett räcke som man kan se igenom. 

Beslutsunderlag 

Carita Flods medborgarförslag den 29 juni 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Henrik Samuelsson (M) 

Yrkande 

Henrik Samuelsson (M) yrkar att medborgarförslaget ska skickas till 

Kommunstyrelsen för beslut för att skynda på beslutsprocessen. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 160 Dnr KS 2018/1000-100 

Sammanträdesdagar Kommunfullmäktige 2019 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till 

sammanträdesdagar för år 2019. 

Sammanfattning 

Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för 

Kommunfullmäktiges sammanträden under år 2019 enligt följande: 

 

28 januari, 25 februari, 25 mars, 29 april, 27 maj, 24 juni, 26 augusti, 

30 september, 28 oktober, 25 november och 16 december. 

 

Mötesdag: måndag 

Tid: kl 19.00 

Plats: Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, Arvika  

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktiges ordförande 

Kommunfullmäktiges ledamöter 

Kommunfullmäktiges ersättare 

Kommundirektören 

Kommunledningsstabens ledningsgrupp 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 161 Dnr KS 2018/1049-008 

Medborgarförslag om gratis kollektivtrafik för 
pensionärer, dagtid  

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Ann-Cathrine Rülcker inkommer med ett medborgarförslag om att Arvika 

kommun inför gratis lokal kollektivtrafik för pensionärer under dagtid. 

Beslutsunderlag 

Ann-Cathrine Rülcker medborgarförslag den 26 augusti 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 162 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om att samordna tidiga insatser för barn i 
förskolan, Christina Wallin Ohlsson mfl (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas. 

Sammanfattning 

Christina Wallin Ohlsson mfl (V) har lämnat in en interpellation om att 

samordna insatser för barn redan i förskolan. 

Beslutsunderlag 

Christina Wallin Ohlsson mfl (V) interpellation den 27 augusti 2018 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (35) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-08-27  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 163 Dnr KS 2018/1058-009 

Motion om att förbjud tiggeri i Arvika kommun, Ann 
Garin mfl (SD), remiss  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till Kommunstyrelsens 

för beredning. 

Sammanfattning 

Ann Garin mfl (SD) har inlämnat en motion om att lämplig förvaltning ska 

få i uppdrag att se över Arvika kommuns ordningsföreskrifter och besluta om 

att förbjuda insamling av pengar på allmän plats utan tillstånd. 

Beslutsunderlag 

Anne Garins mfl (SD) motion den 27 augusti 2018 

 
 

 


